
Zápis č. 4/2005 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 3. 8. 2005 v zasedací místnosti 

OÚ (1. patro) 
________________________________________________________________ 

 
       Přítomni:  Dle prezenční listiny 
       Ověřovatelé zápisu:  p. Červenková, p. Halaška 
       Zapisovatel:  p. Kobylíková 
       Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík. 
 
       Zastupitelstvo obce (ZO) schválilo program jednání ( 7 členů ZO pro a l člen ZO se 
       zdržel hlasování): 
 
       1. Zpráva odborného lesního hospodáře. 
       2. Žádost o změnu č. 5 ÚPN SÚ Hrobice. 
       3. Projednání možnosti umístění dopravního zrcadla u hasičské zbrojnice. 
       4. Spolufinancování geometrického plánu v souvislosti s přípravou majetkoprávních 
           vypořádání pozemků pod silnicí č. III/4916. 
       5. Projednání ostatních záležitostí. 
           - úprava rozpočtu. 
 
       K bodu 1 
 
       Odborný lesní hospodář pan Milan Holík přednesl zprávu o hospodaření v obecním 
       lese. 
       Usnesení č. 1/4/2005 
       ZO vzalo na vědomí zprávu odborného lesního hospodáře. 
 
       K bodu 2 
 
       ZO projednalo žádost p. Dujkové o změnu ÚPN SÚ Hrobice (parc. č. 676-orná, 677/5- 
       ostatní plochy, 451/1-ostatní plochy) z důvodu změny 
       využití zemědělských ploch na pozemky určené k plnění funkci lesa. 
       Usnesení č. 2/4/2005  
       ZO  jednohlasně schválilo žádost p. Dujkové o změnu č. 5 ÚPN SÚ Hrobice o využití 
       zemědělských ploch (parc. č. 676-orná, 677/5-ostatní plochy, 451/1-ostatní plochy) 
       na pozemky určené k plnění funkci lesa. 
 
       K bodu 3 
        
       Na základě ústního požadavku některých občanů, seznámil starosta ZO se záměrem 
       nainstalovat dopravní zrcadlo v horní části obce u hasičské zbrojnice. 
       Po krátké diskusi bylo starostovi doporučeno objednání dodávky a montáže. 
 
       K bodu 4 
        
       V souvislosti s připravovaným majetkoprávním vypořádáním pozemků pod silnicí 
       č. III/4916 projednalo ZO nabídku „Ředitelství silnic Zlínského kraje“ na spoluúčast  
      (v poměru 50/50) na financování geometrického plánu. Tento geometrický plán by řešil 



  zaměření silnice i přilehlého chodníku v naší obci. 
  Usnesení č. 3/4/2005 
  ZO jednohlasně neschválilo nabídku „Ředitelství silnic Zlínského kraje“ na   
  spolufinancování  
  geometrického plánu (v poměru 50/50).  
 
  K bodu 5 
 
  Účetní obce seznámila ZO s úpravou rozpočtu (viz příloha). 
  Usnesení č. 4/4/2005 
  ZO jednohlasně schválilo úpravu rozpočtu. 
 
  Připomínky:  
   
   - P. Ulrich vznesl dotaz, zda bude dodržen termín ukončení výstavby „Prodloužení  
     vodovodního řadu v lokalitě pod kapličkou“. 
     Starosta obce se vyjádřil, že termín bude prodloužen o cca 2 měsíce. Jako důvod 
     uvedl zdlouhavé vyřizování stavebního povolení na MěÚ Vizovice, Odbor správní 
     a životního prostředí, kde po více než 5 týdnech a několika urgencích začali 
     naši žádost vyřizovat. 
 
 -  P. Ulrich se zajímal, jak probíhá renovace sochy Panny Marie v naší kapli. 
    Výše zmíněná socha měla být zrestaurována již v loňském roce. 
    Starosta obce uvedl, že restaurátorka (p. Hradilová) byla dlouhodobě nemocná. 
    S restaurováním naší sochy však počítá. 
 


